Detailed Analysis of accumulated losses May 13, 2025



Date:	13-05-2025				
Listed company name:	Union Insurance Company PJSC				
Define the period of the	For the period ending 31-03-2025				
financial statement					
Accumulated losses:	AED 130,210,000				
Accumulated losses to capital ratio:	39.3%				
The main reasons leading	Provision made for real estate properties:	• مخصصات للممتلكات العقارية:			
	• Provision made for real estate properties				
to these accumulated losses and their history:	During the period ended 30 June 2021, the Company had provided an amount of AED 72.30 million as a provision towards Investment properties and provided appropriate disclosures in the Financial Statements for the period ended 30 June 2021 and the Board of Directors Report. Subsequently, the company has treated this as prior period adjustments, and this has resulted in increase in accumulated losses as of 1st January 2020 by AED 72.3 million. The investment properties (AED 72.3 million) represent purchased assets from a related party during the years 2013 & 2014. The purchased assets comprise of 60 residential units in a single building and a plot of land of 150,000 square feet with integrated infrastructure. The counterparty (a related party) to the above transactions never fulfilled their obligation to the Company (the Buyer) since purchase date. Accordingly, the Company neither has the title deeds nor a possession of the said properties. As a prudent measure, the new Board of Directors of the Company has decided to book a full provision (AED 72.3 million) against the said assets. The Company is pursuing legal action against the involved parties to recover the Company's rights, in accordance with the resolution of Shareholders Assembly Meeting held on 30 September 2021.	خلال الفترة المنتهية في 30 يونيو 2021 ، أخذت الشركة مبلغ 72.30 مليون درهم إماراتي كمخصص للعقارات الاستثمارية وقدمت في حينه الإفصاحات المناسبة في البيانات مجلس الإدارة وبعد ذلك قامت الشركة بمعالجة هذا كتعديلات للفترة السابقة ، وقد أدى ذلك إلى زيادة الخسائر المتراكمة و تمثل العقارات الاستثمارية (2.37 مليون درهم) الأصول اعتبارًا من 1 يناير 2020 بمبلغ 2.37 مليون درهم) الأصول المشتراة من طرف ذي صلة خلال عامي 2013 و 2014. تتكون الأصول المشتراة من 60 وحدة سكنية في مبنى واحد لم يف الطرف المشتراة من 60 وحدة سكنية في منكاملة. لم يف الطرف المقابل (طرف ذو صلة) في المعاملات وقطعة أرض مساحتها 150 ألف قدم مع بنية تحتية متكاملة. المذكورة أعلاه بالتزاماته تجاه الشركة (المشتري) منذ تاريخ لم يف الطرف المقابل (طرف ذو صلة) في المعاملات ولا حيازة على الممتلكات المذكورة. كإجراء حكيم ، قرر الشراء. وبناءً عليه ، فإن الشركة ليس لديها صكوك الملكية ولا حيازة على الممتلكات المذكورة. كاجراء حكيم ، قرر الشراء. وبناءً عليه ، فإن الشركة ليس لديها صكول الملكية ولا تيازة من ألمول المتعران المنكورة. كاجراء حكيم ، قرر الشراء. وبناء عليه ، فإن الشركة المن لديها صكول الملكية ولا حيازة على الممتلكات المذكورة. كاجراء حكيم ، قرر مليون درهم إماراتي) مقابل الأصول المذكورة. مليون درهم إماراتي مقابل الأصول المذكورة. و تتابع الشركة الإجراءات القانونية ضد الأطراف المعنية و تتابع الشركة الإجراءات القانونية ضد الأطراف المعنية المساهمين المنعقد في 30 سبتمبر 2021.			
	<ul> <li>Impairment of free hold land:</li> </ul>	<ul> <li>إعادة بيان قياس الأراضي بنظام التملك الحر:</li> </ul>			
U. J. C. INTERED IN THE CONTROL OF CONTROL O	In prior years, the Company had recorded free hold land at an amount of AED 82,045 thousand. The land was obtained in an exchange transaction which occurred on 15 July 2018. The previous asset was recorded at an amount of AED 82,045 thousand and as part of	15يوليو 2018 . وتم تسجيل الأصل السابق بقيمة 22,045 لف درهم وكجزء من عملية التبادل، استلمت الشركة لأ ان سالت ترا الماترا النتر ومو وجان			
1 21 0°					

Head Office: PO Box 119227 Dubai, UAE | Toll Free: 800 UIC4U (84248) | info@unioninsurance.ae | www.unioninsurance.ae شركة خاضعة لأحكام قانون شركات ووكلاء التأمين رقم ٦ لسنة ٢٠٠٧ (رقم الترخيص ٢٧) Registered in accordance with the Insurance Companies Agents Law No. 6 for 2007 (Licence No. 67)





n Insura

## Detailed Analysis of accumulated losses May 13, 2025



Measures to be taken to	Please refer to our A		e entre er aller aller het etter the th	
address accumulated losses:	recovery plan submitted on 05-01-2024 which were disclosed to the financial market and as an update to the said recovery plan, we are pleased to submit that Union Insurance Company, with the reported profits for the first quarter 2025 reduced the accumulated losses % to 39.3% from the 43.1% as at 31 December 2024. The Solvency position of the company stands at 147% (SCR). The details are tabled as follows:		برجى الرجوع إلى خطة معالجة الخسائر المتراكمة المقدمة في 50-01- 2024 و التي تم الإفصاح عنها للسوق المالي ل كتحديث لخطة المعالجة المذكورة ، يسرنا أن نعلن أن نسركة الاتحاد للتأمين قد خفضت نسبة الخسائر المتراكمة ينهاية الربع الأول لعام 2025 الى %39.3 من %43.1 كما في 31 ديسمبر 2024. مع الاحتفاظ بموقف الملاءة لمالية للشركة عند %147 (SCR). وفيما يلي التفاصيل:	
	In AED '000	As at 31 March 2025	بملايين الدراهم	كما في 31 مارس 2025
	Solvency Capital Requirement (SCR)	108,477	متطلبات ملاءة رأس المال (SCR)	108,477
	Basic own funds	159,240	الأموال الأساسية الخاصة	159,240
	SCR Solvency Margin- Surplus/(Deficit)	50,763	هامش الملاءة المالية SCR الفائض / (العجز)	50,763
	SCR Solvency Margin- Surplus/(Deficit) %	147%	هامش الملاءة الفانض / (العجز)٪ SCR	147%
	The Company has been focusing on its core business and with the management restructuring achieved a net profit of AED 13M after tax as per attached Financial Statements for the period ended 31 March 2025. This result surpasses the approved business plan of the company.		كز الشركة على أعمالها الأساسية التأمينية وحققت مع مادة هيكلة الإدارة العليا ربحا صافيا قدره 13 مليون درهم د الضرائب وذلك وفقا للبيانات المالية التي تم الإفصاح عنها ترة المنتهية في 31 مارس 2025. وهذا يتماشى مع خطة مل المعتمدة للشركة.	
	During the General Assembly meeting held on 21st April 2025, the shareholders approved the Board of Directors' proposal to offset the total accumulated losses through the share capital, legal reserve, and special reserve. The company has obtained the initial approvals and is currently proceeding with the necessary procedures in accordance with the applicable regulatory frameworks and laws.		ل اجتماع الجمعية العمومية المنعقد بتاريخ 21 أبريل 2025، مت الموافقة على مقترح مجلس الإدارة بشأن إطفاء كامل فسائر المتراكمة من خلال رأس المال والاحتياطي القانوني لخاص. وقد حصلت الشركة على الموافقات المبدئية لأرمة، وتعمل حالياً على استكمال كافة الإجراءات وفقاً أطر التنظيمية والقوانين المعمول بها.	



**Chief Executive Officer** 

